
بخشنـده: اعتقـاد داریـم بایـد
مسئولیت بیش تری به بانوان داد

در مواردی یک کارت بازرگانی در استان قزوین تا ۸ میلیارد تومان
به فروش می رفت و ما از این تخلف جلوگیر و برای آن هزینه نیز

پرداخت کردیم اما رسالت خود را انجام دادیم.

«گروه ائتلاف اتحاد پیشرو»که خود را آماده حضور در انتخابات اتاق
بازرگانی استان قزوین می نمایند با دعوت از رسانه ها ، ضمن بیان
اهداف و برنامه های انتخاباتی خود به سوال های خبرنگاران پاسخ

گفتند.

مهندس بخشنده ، رئیس اتاق بازرگانی قزوین و سرلیست ائتلاف اتحاد
پیشرو پس از ارائه گزارشی از عملکرد و وضعیت اتاق بازرگانی استان
قزوین گفت: وقتی وارد اتاق بازرگانی شدیم در شرایط کرونا و تغییر
دولت بودیم و امروز یک کارنامه درخشان داریم و از یک خانه مسکونی
به یک مجموعه زیبا و آبرومند نقل مکان کرده ایم و کارهای بزرگی
انجام شده که با تلاش یک تیم منسجم و تعامل دوستانه این موفقیت

حاصل شده است.

وی افزود: ضمن این که همه تصمیمات ابتدا در هیئت رئیسه مطرح شده
و پس از موافقت اعضا اجرا می شد و صورت مالی تشکل ها هر سال پس
از حسابرسی به هیئت نمایندگان ارائه می شود و همه چیز شفاف و

روشن است.

سرلیست ائتلاف اتحاد پیشرو در پاسخ به سوالی در خصوص علت حضور یک
بانوی کارآفرین و تولیدکننده در این ائتلاف گفت: این حضور بیانگر
توانمندی گروه است و اعتقاد داریم باید مسئولیت بیش تری به
ــان و ــن کارآفرین ــرد از بهتری ــوبه منف ــانم محب ــانوان داد وخ ب
تولیدکنندگان ملی است که می تواند در رسیدن اتاق به اهداف متعالی

خود موثر باشد.

وی درباره سپرده های بانکی اتاق در نزد بامک ها هم به خبرنگاران
گفت: امروز برخی اتاق های بازرگانی سرمایه های خود را بعنوان
سپرده در بانک می گذارند و سود می گیرند ولی ما در یک حرکت
خداپسندانه و انسان دوستان این سرمایه را در امور خیریه هزینه
کردیم البته این اقدام با صرفه جویی در برخی امور صورت گرفت و
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برای نمونه برخی کارها را به پیمانکار ندادیم تا در هزینه ها
صرفه جویی شود.

مهندس بخشنده در ادامه گفت: حرکت به سمت استفاده از هوش مصنوعی،
کمک به استقرار صنایع سبز و دوستدار محیط زیست و کمک به سلامت
مردم و تحقق اتاق نسل چهارم از مهمترین رویکردهای ما در دوره
بعدی مدیریت اتاق است که در صورت اعتماد اعضا و رای به این ائتلاف

می توانیم این اهداف را محقق کنیم.

وی در خصوص استقرار موقت دفتر وزارت خارجه در ساختمان جدید اتاق
بازرگانی استان قزوین نیز گفت: تقویت وزارت خارجه یک رویکرد
آینده نگرانه است و در گذشته دفتر وزارت خارجه که در واقع خود
وزارت خارجه است هیچ کارآیی نداشت و حتی مکانش مناسب نبود و در
آستانه تعطیلی قرار داشت در حالی که برای فعالان اقتصادی این
نمایندگی یک ظرفیت ارزشمند است. امروز اگر سرمایه گذار خارجی
ببیند در اتاق بازرگانی قزوین یک نمایندگی وزارت خارجی هم دایر
شده حتما با اعتماد به نفس بالاتری وارد استان می شود ودر کنار آن
راه اندازی پلیس بین الملل به ما کمک خواهد کرد تا مشکل فعالان
اقتصادی در برخی مواقع که با بازرگانان خارجی ایجاد می شود حل
شده و یا از کلاهبرداری های خارج از مرزها پیشگیری کند و این

موارد از ابزارها و امکانات خلق ثروت خواهد بود.

سرلیست «ائتلاف اتحاد پیشرو» در خصوص هزینه کرد در مسئولیت های
اجتماعی نیز بیان کرد: این سوال برای چندمین بار مطرح می شود و
با افتخار پاسخ می دهیم که در نسلهای گذشته کشور اگر اتفاقی رخ
می داد همه کسانی که توانمندی مالی داشتند به آسیب دیدگان کمک می
کردند و این کار رسالت اخلاقی، دینی و انسانی است و من به عنوان
نماینده بخش اقتصادی خصوصی استان قزوین به مسئولیت اجتماعی خود
عمل کردم و اذعان دارم اگر این کار نمی شدامروز باید هم شرمسار و
هم پاسخگو می شدم که چرا در مقابل یک بحران اجتماعی بی تفاوت

بودیم و وظیفه خود را انجام ندادیم.

بخشنده یادآور شد: در سیل دلفان لرستان ورود کردیم و ۲۸ واحد
مسکونی احداث کردیم و با همین مسئولیت اجتماعی به۲۶۰۰ پرستار که
شبانه روز در خدمت شما مردم بودند هدیه دادیم و قدردانی کردیم و
از شما خبرنگاران می پرسیم کجای این کار ایراد دارد؟ و کمک به
بیمار کرونایی چه اشکالی دارد و یقین بدانید همه فعالان اقتصادی
با روحیه انسان دستی که دارند حتما هم موافق این کار بودند ضمن
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این که ما برای این امور نیز مصوبه داریم و مجاز به این کار
هستیم سوال در مورد این که چرا این کمک ها صورت گرفته شان و ارزش

اتاق و اعضای آن را پایین می آورد.

وی در پایان از رسانه ها بعنوان ابزاری کارآمد و موثر برای
پیشبرد اهداف اتاق بازرگانی یاد کرد و افزود: حضور خبرنگاران
متخصص و حرفه ای و توانمند در کنار اتاق حتما می تواند به تحقق
اهداف اتاق بازرگانی کمک کند و در دور آینده تعامل بیش تری با

خبرنگاران خواهیم داشت.


